
 

 

Campusskolens skolebestyrelse 
Dato 200422 

Tidspunkt  18.00-21.00 inkl. spisning fra kl. 18.00 

Sted Kantinen 

Deltagere SB og ledelse 
Afbud fra: Ida og Mads 

 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med punktet  Ansvar Noter til 

referat 

18.00-18.20 Spisning og godkendelse af 
dagsorden 

 Charlotte  

18.20-18.30 Nyt fra elevrådet Orientering Charlotte og Julie Der har været en lille 
forvirring omkring 
eksamen. Dette er afklaret.  
der har ikke været afholdt 
elevrådsmøde siden sidste 
SB-møde. 

18.30-18.45 Ny bestyrelse og formandsposten Orientering, drøftelse og 
beslutning 

Charlotte og Kristina  Der er tre medlemmer der 
ikke forsætter i SB. Der er 
valgt tre nye medlemmer 
ind. Den nye bestyrelse 
konstituerer sig på det 
først kommende møde i 
august.  

18.45-19.30 Økonomi Orientering om overtallige, 
klassesammenlægninger 
og økonomi generelt.  

Kristina og Marianne Marianne gennemgik 
økonomien. 
Der er flere ting der 
påvirker skolen økonomi i 
de kommende år bl.a. 
elevtallet, to-lærer, 
stigning i betaling til elever 
i det specialiseret.  
 



Der tales om de tiltag der 
igangsættes for at 
reducere underskuddet i 
2022.  

- reduktion i 
lærerstaben med 
tre medarbejdere 

- nyt kantine 
tilbud/madordning 

- Campusskolen 
afsøger anden 
kantine mulighed.  

- reduktion i timer i 
familieklassen 

- sammenlægning på 
kommende 8. 
årgang. 

- Campusskolen er 
med i visitationer 
af kommende 
elever. 

 
Kristina fortæller om den 
kommende 
sammenlægning på 
kommende 8.årgang. Efter 
sammenlægningen vil der 
være et gennemsnit på 23-
24 elever.  
Fokus på 
kommunikationen, så alle 
er velinformeret om 
processen.  
Fokus på trivselsaktiviteter 
for de nye klasser, så de 
kommer godt ind i de nye 
fællesskaber.  



Der lægges en plan fra 
skolens side, inden at 
kontaktforældre og 
forældre bliver involveret i 
processen.  
Det er skolen der laver de 
nye klasser, ud fra faglige 
og pædagogiske 
overvejelser.  
 
-Vigtigt at processen er 
beskrevet i det første 
forældrebrev. 
-Forældremødet skal kun 
være for de forældre i de 
involveret klasser og gerne 
kontaktforældrene fra alle 
klasser.  

19.30-20.00 Høringsbrev vedr. specialområdet 
inkl. kaffe og kage undervejs 

Oplæg fra Kristina og Input 
fra bestyrelsen 

Kristina  Kristina gennemgik 
materialet for 
høringssvaret.  
-fastholdes af besparelsen 
på skoleområdet til at 
imødekomme elevers 
specialbehov og 
igangsætte flere/andre 
mellemløsninger.  
De tre takster skal være 
meget tydelige, så man ved 
hvilken takst elev skal 
skrives ind under.  
Opmærksomhed på 
konkurrencen mellem 
skolerne 
Opmærksomhed på 
forringelse af tilbuddene. 
 



Kristina udarbejder 
høringssvaret.  
 
 

20.00-20.30 Anti-mobbestrategi Orientering og drøftelse Kirstine, Charlotte og 
Charlotte 

Udskydes til næste møde 

20.30-20.50 Forretningsorden Præsentation og drøftelse 
af udkast. Besluttes hvis 
der er flertal. 

Kirstine, Charlotte og 
Charlotte 

Charlotte gennemgik det 
arbejde som gruppen har 
udarbejdet.  
 
Bestyrelsen kom med 
forslag til ændringer i 
forretningsordenen.  
Charlotte har noteret 
rettelserne og sender det 
ud til bestyrelsen. 
 
Janne og Tonning opretter 
en gruppe i teams.  

20.50-21.00 Punkter til næste møde  Charlotte APV 
Anti-mobbestrategi 
kommunikation SB  
 
De nyvalgte inviteres med 
til SB-møde d.9 juni, så 
bestyrelsen er konstitueret 
til august.  

 

 


